From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 8:02 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Benny Xiong 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Benny Xiong,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at the to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

本尼熊,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调, 我们的询问是针对您的前雇主, 皇冠, 而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 对表现 或者发邮件到 对表现 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩 组长,合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 8:01 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Lucent Liu 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Lucent Liu,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

卢森 刘,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 对象 或者发邮件到 对表现的 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:59 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Wang Xun 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Wang Xun,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at the todiscuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

王荀,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩 组长,合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:57 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Carol Wu 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Carol Wu,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

卡萝 吴,

您好!

我叫蒂姆斯·布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩 组长,合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:56 AM

To:

Subject:

VCGLR letter VCGLR Herbert Jia 7 January 2020.pdf

Attachments:

VCGENTIERDER Ha / Haridary 2020.pdf



7 January 2020

Dear Herbert Jia,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

赫伯特 贾,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调, 我们的询问是针对您的前雇主, 皇冠, 而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩

组长, 合规部



From:

Sent:

Tim Bryant Tuesday, 7 January 2020 7:54 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Athena Tang 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Athena Tang,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at the state of the discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

雅典娜唐,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩



From:

Sent:

Tim Bryant Tuesday, 7 January 2020 7:53 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Frank Cao 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Frank Cao,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

弗兰克 曹,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:51 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Leo Lye 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Leo Lyu,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼, 谢丽街 12 号, 里士满, 维多利亚州, 3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

里奥吕,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 对表现 或者发邮件到 对表现 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:49 AM

To:

.

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR David Dai 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear David Dai,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

大卫戴,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调, 我们的询问是针对您的前雇主, 皇冠, 而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部

From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:47 AM

To:

VCGLR letter

Subject: Attachments:

VCGLR Jessie He 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Jessie He,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

杰西何,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部

From: Tim Bryant

Sent: Tuesday, 7 January 2020 7:46 AM

To: Subject:

Attachments: VCGLR Teresa Tao.pdf

VCGLR letter



7 January 2020

Dear Teresa Tao,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on ______ or at _____ to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

特蕾莎 陶,

您好!

我叫蒂姆斯·布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与 您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant Tuesday, 7 January 2020 7:44 AM Sent:

To:

VCGLR letter Subject:

Attachments: VCGLR Jack Zhu 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Jack Zhu,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at the to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

杰克 朱,

您好!

我叫蒂姆斯·布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant Tuesday, 7 January 2020 7:42 AM Sent:

To:

VCGLR letter Subject:

VCGLR Fiona Cai 7 January 2020.pdf Attachments:



7 January 2020

Dear Fiona Cai,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on ______ or at _____ to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士 满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

菲奥娜 蔡,

您好!

我叫蒂姆斯·布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与 您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯•布莱恩

组长, 合规部



From:

Tim Bryant

Sent:

Tuesday, 7 January 2020 7:40 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Edison Chi 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Edison Chi,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

爱迪生池,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

您可以致电 或者发邮件到 或者发邮件到 与我联系。我们将非常感激如果您可以在 2020 年 1 月 21 日之前确认您与我们交流的意愿。如果我们在 2020 年 1 月 21 日之前没有收到您的回复我们将默认您不愿意与我们交流。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部



From:

Sent:

Tim Bryant Tuesday, 7 January 2020 7:38 AM

To:

Subject:

VCGLR letter

Attachments:

VCGLR Alfread Gomez 7 January 2020.pdf



7 January 2020

Dear Alfread Gomez,

My name is Timothy Bryant and I work for the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation (VCGLR) in Australia.

The VCGLR are responsible for ensuring that Crown Casino (Crown) in Melbourne is operated within the relevant laws of Victoria, Australia.

The VCGLR are currently conducting an investigation into the circumstances of the detention of Crown employees in China in 2016.

I would like to discuss with you what happened to you when you were working for Crown in the events leading up to your detention.

I would like to stress that the enquiries we are conducting are about your previous employer, Crown, and not you as an individual.

I am willing to discuss this matter with you in whatever means suits you by either telephone or video conference call, in email or in person at a mutually suitable location.

I want to stress that the Victorian Commission for Gambling and Liquor Regulation is committed to determining the circumstances of what occurred to the Crown employees in China and your help would be greatly appreciated however you are under no obligation to speak to us. Any response by yourself is on a voluntary basis.

Please contact me on or at to discuss this matter further. If you could confirm your willingness to speak with us by 21 January 2020 that would be appreciated however if you do not respond by 21 January 2020 we will consider that you do not wish to speak to us.

Yours sincerely

Tim Bryant

Team Leader, Compliance





维多利亚州博彩与酒类监管委员会

3 楼,谢丽街 12 号,里士满,维多利亚州,3121 电话: 1300 182 457 www.vcglr.vic.gov.au

2020年1月7日

阿尔弗里德 戈麦斯,

您好!

我叫蒂姆斯•布莱恩,我效力于澳大利亚维多利亚州博彩与酒类监管委员会。

维多利亚州博彩与酒类监管委员会负责确保皇冠赌场 (皇冠)在澳大利亚维多利亚州的相关法律法规内运营。

维多利亚州博彩与酒类监管委员目前在查询 2016 年在中国境内被拘留的皇冠工作人员的情况。

我希望能与您讨论在您为皇冠工作期间导致您被拘留的事件。

我想强调,我们的询问是针对您的前雇主,皇冠,而不是您个人。

我愿意以适合您的方式通过电话或视频电话会议,以电子邮件或亲自在彼此觉得适合的地方与您讨论此事。

维多利亚州博彩和酒类监管委员会致力于调查清楚发生在中国的导致皇冠前雇员被拘留的真实情况,对于您的帮助我们将不胜感激。与我们沟通并不是您的义务,任何的交流都是建立在自愿的基础上。

此致

敬礼!

蒂姆斯·布莱恩

组长, 合规部

